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پایان مرحله اول لیگ دسته دوم
ابومسلم صعود کرد،پیام ماندنی شد

رس�ایی فر:هفته پایانی مرحله اول رقاب��ت های فوتبال لیگ دس��ته دوم 
باشگاه های کشور دیروز با انجام دیدارهایی در شهرهای مختلف پیگیری شد. در 
یکی از این دیدارها و در مشهد جدال حساس دو تیم فوتبال پیام وحدت و بعثت 
کرمانشاه در حالی برگزار ش��د که پیامی ها به پیروزی برای ماندن در لیگ نیاز 
مبرمی داشتند که البته این مهم در پایان اتفاق افتاد و پیام وحدت با 2 گل محمد 
مجرد و محمد سهیمی میهمان صدرنشین گروه و مدعی خود را شکست داد و با 
25 امتیاز در رده ششم جدول گروه دوم ایستاد و در لیگ دسته دوم باقی ماند. اما 
دیروز طلوع نسل ابومسلم دیگر نماینده فوتبال خراسان در لیگ دسته دوم که برای 
صعود به مرحله بعد نیاز به کسب امتیاز در دیدار مقابل پارس جم داشت با تساوی 
ارزشمندی که  )یک بر یک( برابر این تیم به دست آورد 27 امتیازی شد و در روزی 
که هامون سازه زاهدان توانست صنعت نفت را شکست دهد و هم امتیاز با این تیم 
جنوبی و 26 امتیازی شود طلوع نسل ابومسلم در کنار بعثت کرمانشاه و پارس جم 
به مرحله بعد رقابت های لیگ دسته دوم راه یافت. از این گروه 3 تیم ملی حفاری ، 

وحدت قم و شاهین کیش به زیر گروه لیگ دسته دوم سقوط کردند.

هفته چهاردهم دسته یک فوتبال
شکست خانگی سیاه جامگان

سرویس ورزش: هفته چهاردهم لیگ دسته یک فوتبال )جام آزادگان( دیروز 
در 2 گروه »الف« و »ب« برگزار شد. در یکی از این دیدارها و در مشهد دو تیم سیاه 
جامگان و شهرداری تبریز رو در روی یکدیگر قرار گرفتند که این دیدار در نهایت با 
برتری یک بر صفر شهرداری تبریز به پایان رسید. تا شاگردان خداداد عزیزی دست 
پر از مشهد به شهرشان بازگردند.  در یکی دیگر از حساس ترین بازی ها این هفته 
نساجی مازندران در خانه خود با نتیجه 2 بر یک برابر آلومینیوم هرمزگان به برتری 
رسید. در دیگر دیدار حساس این هفته نیز از گروه »ب« مس رفسنجان صدرنشین 

گروه با یک گل مقابل میزبان خود داماش گیلان شکست خورد.
تابلوی نتایج و جدول: 

    گروه “الف” 
نساجی مازندران 2 - آلومینیوم هرمزگان یک

نفت و گاز گچساران یک - نیروی زمینی تهران صفر
مس کرمان یک - تربیت نوین یزد صفر

شهرداری اردبیل 3 - استقلال اهواز صفر
ایرانجوان بوشهر صفر - فجرسپاسی شیراز صفر
فولادنوین اهواز صفر - گیتی پسند اصفهان یک

جدول رده بندی:
1- فولاد اهواز 28 امتیاز

2- ایرانجوان بوشهر 22 امتیاز - تفاضل گل 3+
3- نساجی مازندران 22 امتیاز - تفاضل گل 1+

4- استقلال اهواز 21 امتیاز
5- شهرداری اردبیل 20 امتیاز

 -------
11- نفت و گاز گچساران 14 امتیاز

12- تربیت نوین یزد 6 امتیاز
    گروه “ب” 

سیاه جامگان مشهد صفر - شهرداری تبریز یک
پارسه تهران 2 - صنعت نفت آبادان 3

گل گهر سیرجان یک - راهیان کرمانشاه صفر
داماش گیلان یک - مس رفسنجان صفر

شهرداری بندرعباس صفر - پاس همدان یک
جدول رده بندی )این جدول بدون احتس�اب نتای�ج صنعت نفت و 

پارسه مقابل اتکا تنظیم شده است(
1- مس رفسنجان 28 امتیاز

2- پاس همدان 26 امتیاز
2- سیاه جامگان مشهد 25 امتیاز
3- صنعت نفت آبادان 24 امتیاز

5- پارسه تهران 19 امتیاز
-------

10- شهرداری بندرعباس 11 امتیاز
11- راهیان کرمانشاه 10 امتیاز

دوشنبهتاریخیفوتبال

آخرین وضعیت مزایده سرخابی ها
سرویس ورزش: سازمان خصوصی سازی امروزدر حالی پاکت های مزایده 
سرخابی ها را بازگشایی می کند که کارشکنی ها هم نتوانست مانع از برگزاری 
مزایده این دو باش��گاه ورزشی پرطرفدار فوتبالی ش��ود. دوشنبه تاریخی و روز 
سرنوشت ساز استقلال و پرسپولیس در حالی رقم خواهد خورد که عبدا... پوری 
حسینی، رئیس سازمان خصوصی سازی، درد دل هایش از یک واگذاری تاریخی 

را بازگو خواهد کرد.
پاکت های مزایده استقلال و پرسپولیس در حالی روی میز مزایده می رود که 
معاون وزیر اقتصاد پیش از این اعلام کرده بود کارش��کنی های بسیار سنگینی 

برای واگذاری سرخابی ها انجام شده بود.

این در حالی است که طرفداران این دو تیم پرحاشیه 10 سال است منتظر 
واگذاری و خصوصی سازی باش��گاه های خود هستند و این موضوع هم حرف و 

حدیث های بسیاری را به همراه داشت. 
آگهی مزایده سرخابی ها چاپ شده و امروز س��اعت 14 بازگشایی پاکت ها 
انجام خواهد ش��د و تمام جلس��ه به صورت زنده پخش خواهد شد. این مزایده 
براس��اس اهلیت اس��ت و در بورس نخواهد ب��ود. آخرین فرصت برای ارس��ال 

درخواست ها آخر وقت دیروز یک شنبه 26 بهمن ماه  بوده است.
مسؤولان سازمان خصوصی سازی اعلام کرده اند تا ساعت 14 امروز هیچکس 
از تعداد متقاضیان مطلع نخواهد شد و در س��ازمان خصوصی سازی ترتیباتی 

اتخاذ ش��ده اس��ت که هیچکس امکان دریافت اطلاعات درباره تعداد پاکات را 
نداشته باشد.

 معاون وزیر اقتصاد در این زمینه با اعلام اینکه من تعداد متقاضیان را نمی دانم 
و اگر هم بدانم اع��لام نمی کنم، افزود:برخی از متقاضی��ان حاضرند میلیاردها 
تومان پول خرج کنند که بدانند پاکتی برای استقلال و پرسپولیس به سازمان 
خصوصی سازی ارائه شده یا خیر. این افراد می خواهند تا در صورت عدم دریافت 
پاکت توسط سازمان خصوصی سازی، قیمت پایه را در پاکات خود درج کنند، 

بنابراین میلیاردها تومان قیمت این سهام کاهش می یابد.
همچنین جعفر سبحانی مشاور رئیس کل سازمان خصوصی سازی درباره 
اینکه گفته می ش��ود این پاکت ها با حضور دوربین ه��ای تلویزیونی و پخش 
مستقیم بازخواهد ش��د، می گوید: به طور کل ما برای امور واگذاری و مزایده 
یک گروه مزایده داریم که متشکل از نماینده دیوان محاسبات، نماینده سازمان 
بازرس��ی، نمایندگان سازمان خصوصی س��ازی و ... هس��تند ولی استقلال و 
پرسپولیس به لحاظ موقعیت خاصی که در جامعه دارند، شرایط تازه ای را ایجاد 
کردند که ما در تلاش هستیم 20 دقیقه اول مراسم را با حضور نماینده رسانه ها 

برگزار کرده و پس از آن همه چیز محرمانه خواهد شد.
مشاور رئیس کل سازمان خصوصی سازی در این باره می افزاید: برای اینکه 
افکار عمومی در جریان قرار گیرند ما بخش اول مراس��م را با حضور رس��انه ها 
برگزار می کنیم اما طبق قانون زمان باز ش��دن پاکت ها کاملا محرمانه بوده و 
هیچ فرد غیر مسؤولی نمی تواند در جلسات حضور داشته باشد. ضمن اینکه ما 
بر خلاف مزایده های قبلی که برنده را اعلام می کردیم این بار نام افراد متقاضی 
و پیشنهادهای برتر را اعلام نمی کنیم چراکه باید به لحاظ اهمیت کار، افراد از 

اهلیت لازم برخوردار باشند.
س��بحانی تصریح می کند: به همین منظور ما نام س��ه نف��ری که بالاترین 
پیش��نهاد را داده باش��ند را به طور محرمانه در اختیار مسؤولان مربوطه یعنی 
وزارت ورزش، دادگستری و بانک مرکزی قرار می دهیم تا پیشینه افراد به لحاظ 
ورزشی، سوء پیشینه و نیز مسائل بانکی مورد تایید نهایی قرار گیرند و پس از آن 
در یک مراسم به طور رسمی نام فرد برنده اعلام خواهد شد برای اینکه با آبروی 
افراد بازی نشود ما نام وی را روز دوشنبه اعلام نمی کنیم چرا که ممکن است 
به هنگام استعلام ها آنها مورد تایید قرار نگیرند که برای حفظ آبرویشان همه 

چیز محرمانه خواهد بود.
به هر حال، دوشنبه تاریخی همه چیز را مشخص خواهد کرد. آیا استقلال 
و پرسپولیس به دس��ت بخش خصوصی واقعی می رسد یا شبه دولتی ها آنها را 
می خرند؟ آنهایی که این دو باش��گاه پرطرف��دار را می خواهند بخرند، فوتبالی 
هستند یا فعال اقتصادی؟ و سؤالات بس��یاری که این روزها ذهن فوتبالی ها را 
با خود درگیر کرده است؛ پس منتظر س��اعت 14 می مانیم تا همه چیز روشن 

شود.

    تکذیب ادعای پروین
جعفر سبحانی ،مشاور رئیس کل سازمان خصوصی سازی با اشاره به انتشار 
خبری به نقل از علی پروین مبنی بر اینکه اگر مزایده این دو باش��گاه ش��رکت 
کننده ای نداشت وزیر ورزش و جوانان قول داده است که 100درصد سهام آنها 
را به پیشکسوتان واگذار کند، گفت: این موضوع اصلا صحت ندارد و تکذیب می 

شود. وزیر ورزش و جوانان چنین قولی را نداده است.
سبحانی تاکید کرد: وزیر ورزش و جوانان این موضوع را تکذیب کرده و شاید 
علی پروین یک نکته رسانه ای داشته یا خواسته است که یک جنگ روانی بوجود 
آورد که چنین بحثی را مطرح کرده است. اینکه ممکن است سهام این دو باشگاه 

به صورت 100درصد به پیشکسوتان واگذار شود، صحت ندارد.
وی با تاکید بر اینکه مزایده با قدرت چه ش��رکت کننده داش��ته باشد و چه 
نداشته باشد، امروزساعت 14 برگزار می ش��ود، خاطر نشان کرد: هیچکس از 
تعداد ش��رکت کنندگان در مزایده مطلع نیس��ت، حتی اگر فرض بر این باشد 
که این مزایده شرکت کننده ای نداشته باش��د، مثل باقی مزایده های سازمان 
خصوصی سازی پروس��ه خود را طی خواهد کرد به طوری که مجددا در هیات 
واگذاری مطرح و پس از کش��ف قیمت و آگهی در روزنامه و... دوباره به مزایده 

می رود.

    پروین : از مصاحبه من برداشت درستی نشده است
علی پروین در گفت وگو با فارس،  در خصوص روند خصوصی س��ازی باشگاه 
پرسپولیس گفت: صحبت هایی مطرح می شود که به نظر می رسد از مصاحبه من 
برداشت درستی نشده است. وی ادامه داد: حرف من این بوده که وزیر اقتصاد و 
دارایی گفت اگر کسی برای خرید سهام پرسپولیس اقدام نکرد بر روی پیشنهاد 
پیشکس��وتان فکر خواهیم کرد. پروین خاطرنش��ان کرد: م��ا در همین رابطه 
پیشنهادی به وزیر اقتصاد و دارایی داده ایم و باز هم تأکید می کنم که طیب نیا 
وزیر اقتصاد و دارایی اعلام کرد اگر کس��ی برای در اختیار گرفتن پرسپولیس 

پیش قدم نشد بر روی پیشنهاد ما فکر خواهد کرد. 

    صاحب پناه: اسپانسر استقلال این تیم را نمی خرد
 رئیس هیات مدیره باشگاه اس��تقلال که نماینده اسپانس��ر در این باشگاه 
محسوب مي  شود، از انصراف شرکت توسعه صنایع نوین از خرید آبي ها خبر داد.    
کامران صاحب پناه گفت: تا جایی که من می  دانم اسپانسر استقلال تصمیمی 

برای خرید این باشگاه ندارد، به همین دلیل هم آنها در مزایده شرکت نکردند.
او در پاسخ به این سؤال که آیا می  داند چه کسانی برای خرید استقلال اعلام 
آمادگی کردند هم گفت: س��ازمان خصوصی سازی ما را در جریان این موضوع 
قرار نداده اس��ت. به همین دلیل هم من هیچ اطلاعی از کسانی که در مزایده 

شرکت کرده اند ندارم. 

    عابدینی: هدایتی نمی آید
امیر عابدینی در همین رابطه می گوید ش��ک نکنید فردا )امروز( متقاضی 
جدی ای اعلام نمی  شود. من فکر می  کنم متقاضی جدی برای خرید سرخابی ها 

شرکت نکرده است و بعید است پاکت خاصی باز شود.
او ادام��ه داد: وزارت اقتصاد و دارای��ی و همچنین س��ازمان برنامه و بودجه 
گفته اند که باشگاه باید به اهلش واگذار شود به علاوه یک تیم اقتصادی قوی که 
درآمدزایی کند. منظور آنها از اهلش همان پیشکسوتان هستند که باید با یک 
تیم اقتصادی قوی دو باشگاه را اداره کنند. در جلسه ای که علی پروین با وزیر 
اقتصاد داشت، وزیر اقتصاد صراحتا همین حرف ها را زد ولی چیزی که برای من 
عجیب است این است که چرا سازمان خصوصی سازی این راه را انتخاب کرده 
و می  خواهد به هر کسی که بیشتر پول می  دهد، باش��گاه را واگذار کند. البته 
این بندی که در قرارداد متقاضیان وجود دارد که باید اهلیت آنها به تایید برسد، 

نشان می  دهد که هیچ خریدار جدی ای از پاکت ها در نخواهد آمد.
مدیرعامل سابق پرسپولیس در پاسخ به این سؤال که آیا هدایتی برای خرید 
پرسپولیس اقدام کرده یا نه هم گفت: هدایتی نمی  خواهد پرسپولیس را بخرد 
و این را به من اعلام کرده. او برای خرید سهام پیشکسوتان پیش قدم می  شود و 

ما هفته آینده جلسه ای با هم خواهیم داشت. 

    پورحیدری 290  میلیارد پول زیادی نیست!
منصور پورحیدری درپاسخ به این سؤال که امید دارد باشگاهش فردا)امروز( 
به بخش خصوصی واگذار شود، اظهار کرد: چیزی که شاهدش بوده ام پیگیری 
جدی برای خصوصی سازی استقلال و پرس��پولیس بوده است و در این میان 

مجلس و دولت هم تلاش خود را جهت واگذاری انجام داده اند. 
در باشگاه استقلال هم ما تلاش کردیم تا صورت های مالی را آماده کنیم تا 
باشگاه واگذار شود و به این ترتیب فکر می کنم مشکلی برای واگذاری استقلال 
و پرسپولیس نباشد. با این همه یک نکته هم برای من وجود دارد که امیدوارم 
به آن توجه شود. آن هم اینکه اگر باشگاه واگذار شد، از خریدار حمایت جدی 
شود. هواداران و پیشکسوتان به کمک تیم بیایند و خریدار به امان خدا رها نشود. 
اگر این طور شود به فوتبال ما کمک خواهد ش��د و قبلا هم گفته بودم که رقم 
290 میلیارد تومان برای استقلال و پرسپولیس پول زیادی محسوب نمی شود 
و قطعا خریدارانی برای این دو باش��گاه پیش می آیند و کار همین مرحله اول 

تمام می شود.

در حالی که باشگاه پرسپولیس مدتی پیش قراردادی دو ساله 
با حمید درخشان بسته بود، مذاکراتی موازی با برانکو ایوانکوویچ، 
سرمربی سابق تیم ملی فوتبال ایران انجام داده و به توافقات اولیه 

هم رسیده است. 
نژادفلاح که احتمالا به زودی سرپرس��تی پرس��پولیس را بر 
عهده خواهد گرفت، ظاهرا در این مذاکرات نقش دارد و این در 
حالی است تاکنون هیچ یک از مس��ؤولان سرپرستی او را تایید 

نکرده اند. 
ش��نیده می ش��ود برانکو ایوانکوویچ امروز عصر با مسؤولان 
منتسب به باشگاه پرسپولیس در ترکیه دیداری خواهد داشت 
و به احتمال فراوان به توافق نهایی با این تیم می رس��د، چرا که 
مشکل مالیاتی او هم حل ش��ده و قرار است مالیات وی در زمان 
تصدی گری مربیگری اش در تیم ملی ایران را هم سرخپوش��ان 

تهران پرداخت کنند. 

برانکو امروز 
پرسپولیسی 
می شود؟ 

بياخلاقيكن،حمایتشو؛چونكراري
باشگاهاستقلالمدافعیاغيعراقي!

حمیدرضا ع�رب: کمیت��ه انضباطي 
فدراس��یون فوتبال کرارجاسم را دو جلسه 
ازحضوردربازي هاي آینده استقلال محروم 
ک��رد. حکم��ي ک��ه پ��س از آن رفتارهاي 
ناشایس��تي که این بازیکن عراقي در بازي 
با پی��کان مرتکب ش��د، قابل پی��ش بیني 
بود. کراروقتي ازس��وي فغان��ي کارت زرد 
گرفت، با اعتراضهایي کاملًا برخورنده، بي 
ادبانه والفاظي که به زبان آورد، این داور را 
مجبورکرد بلافاصله کارت قرمزرا ازجیبش 
خارج کند تا غائله پایان یابد. اما کرار با این 
کارت قرمزهم متنبه نش��د و تا وقتي زمین 
بازي را ترك کرد، به اعتراضهایش ادامه داد، 
به گونه اي که همان جا پیش بیني مي شد، 
کمیته انضباطي محرومی��ت جداگانه اي 

براي این یاغي عراقي درنظربگیرد.
 واکنش باش��گاه اس��تقلال هم در بدو 
ماجرا به موض��وع رفتارهاي ک��رار و کارت 
قرمزي که دریافت کرد، مطابق با انتظارهاي 
افکارعمومي بود. استقلالي ها دقایقي پس 
ازبازي علیه کرارمصاحب��ه کردند ورفتاراو 
را زشت و نادرس��ت خواندند و حتي وعده 
داده شد که برخوردي جدي با این بازیکن 
مي شود. کراراواخرهفته پیش و قبل ازآنکه 
راهي عراق شود، به کمیته انضباطي باشگاه 
اس��تقلال هم رفت تا پاس��خگوي رفتارش 
باشد و پیش بیني مي شد که با محرومیت 
روبه روش��ود، اما باش��گاه اس��تقلال حتي 
تذکري هم به این بازیکن نداد و ماجرا همان 

جا به پایان رسید. 
این واکنش ن��رم ب��ا انتقادهایي همراه 
بود ت��ا اینکه کمیته انضباطي فدراس��یون 
فوتبال پس ازپایان هفته بیس��تم تشکیل 
جلسه داد و اعلام کرد، کرارجاسم دوجلسه 

ازهمراهي استقلال دربازي هاي آینده مقابل گسترش فولاد و نفت مسجد 
سلیمان محروم است و همچنین باید مبلغي را هم به عنوان جریمه بپردازد. 
واکنش باش��گاه اس��تقلال به جریمه اي که کمیته انضباطي فدراسیون 

فوتبال درنظرگرفته بود، بسیار عجیب بود. 
مسؤولان این باشگاه بلافاصله پس از اعلام 
حکم درخواست تجدیدنظر کردند، در حالي 
که حتي انتظارمي رفت خود باش��گاه، کرار 
را ازهمراهي استقلال محروم کند و پاسخي 
به آن رفتارهاي نادرس��ت بدهد که موجب 
زیرسؤال رفتن ش��خصیت تیمي استقلال 
شده بود. اما مسؤولان باشگاه استقلال انگار 
اعتقادي به برخوردبا کرارنداش��تند وتمام 
آن واکنشها براي بستن دهان رسانه ها بود 
تا آنها را قدري آرام کنند، اما وقتي جریمه 
کمیته انضباطي علیه این بازیکن اعلام شد، 
دیدیم که باشگاه استقلال اصولاً اعتقادي به 
برخوردبا بازیکن خاطي اش نداش��ته است 
و صرفاً براي کس��ب نتیجه درب��ازي هاي 
لیگ حاضراست هرگونه سیاستي را اعمال 
کند. البته ازباشگاهي که بدون هماهنگي با 
مدیرعامل و اعضاي هیات مدیره اش بیانیه 
اي علیه علیرض��ا منصوریان روي خروجي 
خود قرار مي دهد، انتظاربیش��تري نیست 
و کاملا آشکاراس��ت که سیاس��تگذاري ها 
درای��ن باش��گاه ازمغزچ��ه کس��ي تراوش 
مي کند و باشگاه با افکارکدام یک ازاعضاي 
تأثیرگذارش اداره مي ش��ود. باشگاهي که 
حتي ب��راي صدوربیانی��ه نظرمدیرعامل و 
اعضاي هیأت مدیره را نمي پرسد، باید هم 
درمقابل موض��وع جنجالهاي کرارجاس��م 
تا این ان��دازه دچاردوگانگي ش��ده و نداند 
که درخص��وص ب��ي نظمي ه��اي بازیکن 
یاغي اش چه سیاس��ت درس��تي را اعمال 
کند. دراستقلال نتیجه فداي اصول اخلاقي 

شده است.
 روزي علی��ه علیرضا منصوری��ان بیانیه 
صادر مي کنند و روزي دیگر وقتي مي شنوند 
کرار محروم شده، علیه کمیته انضباطي فدراسیون فوتبال مصاحبه مي کنند 
ونامه تجدید نظرمي نویسند. استقلال با این وضعیت تا کجا پیش برود، خدا 

مي داند...

جاسم کرار: کاری نکرده ام که 
 محروم شوم

جاس��م کرار درباره  محرومیت دو جلس��ه ای که 
کمیته  انضباطی فدراس��یون فوتبال برایش در نظر 
گرفته است، گفت: من واقعا کاری نکرده ام که بخواهم 
بابتش محروم شوم. من برای استقلال تلاش می کنم 
و می خواهم به این تیم برای قهرمانی کمک کنم، چرا 
باید محروم شوم؟ من به داور اعتراض کردم و بعد از 
آن داور مرا اخراج کرد، چرا باید دو جلس��ه دیگر هم 

محروم شوم؟
 وی افزود: امیدوارم این دو جلسه محرومیت من 
بخشیده شود و کمی به من توجه کنند. اعتراض من 
عمدی نبوده و قصد بی احترامی به کسی را نداشته ام. 
من از اینکه نمی توانستم به تیمم کمک کنم عصبی 

شدم و واقعا نمی دانم چرا بازهم محروم شدم.

نصیرزاده: دستور بازبینی پرونده کرار 
صادر شده است

هوش��نگ نصی��رزاده ، در م��ورد درخواس��ت 
تجدیدنظرخواهی باش��گاه اس��تقلال در مورد رای 
محرومیت دو جلس��ه ای کرار جاس��م در حالی که 
اعلام شده این رای قطعی است گفت: در این پرونده 
درخواست بازبینی داش��تیم. در چنین پرونده هایی 
که رای قطعی اس��ت فقط درخواست بازبینی انجام 
می شود و تنها کسی که می تواند این دستور را صادر 
کند رئیس فدراس��یون فوتبال اس��ت و مثل اینکه 
رئیس فدراسیون هم دس��تور بازبینی داده و کمیته  
انضباطی با بررسی مجدد این مسأله به زودی تکلیف 

این پرونده را مشخص می کند.

علی کفاشیان پیرامون زمان بازگش��ت کارلوس کی روش به ایران و همچنین خبر پیشنهاد فدراسیون فوتبال ژاپن و 
عربس��تان به این مربی گفت: همانطور که قبلا عنوان کردم کی روش اواخر اسفندماه به تهران باز می گردد چرا که برای 
اردوی سوئد باید تیم ملی را هدایت کند. از سویی من نگران پیشنهادهای خارجی به کی روش نیستم چرا که او با ما قرارداد 

دارد و سرمربی تیم ملی فوتبال ایران است.
رئیس فدراسیون فوتبال در مورد مسائلی که این روزها در مورد مهرداد پولادی مطرح شده و عده ای فدراسیون فوتبال 
را مقصرعدم بازگشت این بازیکن دانسته اند گفت: در این مورد همه چیز مشخص است. پولادی با تیم قطری قرارداد دارد 
و اگر بخواهد یک طرفه آن را فسخ کند باید تاوان سنگینی بپردازد. او قول داده که در پایان مدت قراردادش به ایران بیاید 

و مشکل خدمت سربازی اش را حل کند. حالا گناه فدراسیون چیست دیگر من نمی دانم.
کفاشیان در پایان در مورد جلسه اش با مهدی تاج گفت: رئیس سازمان لیگ اخیرا در نامه ای نسبت به کیفیت داوری 

های لیگ برتر ابراز نگرانی کرده بود که احتمالا فردا )امروز( در این مورد با تاج نشستی را برگزار می کنیم.

كفاشیانتشریحكرد
آخرینوضعیت
كیروش
درتیمملی

تغییراتدرپرسپولیسدیگربساست
مهدوی کیا: قرارداد کی روش با نتایج تیم ملی همخوانی ندارد
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برنامه   و نتایج
 لیگ برتر فوتبال 

هفته هجدهم
نفت مس��جد س��لیمان صفر – 

پیکان صفر
گسترش فولاد2 –سایپا3

صبا صفر - پدیده خراسان صفر
ملوان صف��ر – تراکتورس��ازی 

صفر
ذوب آهن1 – پرسپولیس صفر

ف��ولاد  خوزس��تان2 -راه آهن 
صفر

نفت تهران 1- 
استقلال خوزستان1

استقلال تهران2 – سپاهان1 

هفته نوزدهم
سایپا صفر – استقلال1

سپاهان1 - نفت تهران1
پیکان1 – گسترش فولاد1

نفت مسجد س��لیمان 1 – صبا 
صفر

راه آهن صفر - ذوب آهن3
پرسپولیس صفر – ملوان1 

استقلال  خوزستان صفر -فولاد  
خوزستان 3

تراکتورسازی1 - پدیده خراسان 
3

هفته بیستم 
استقلال تهران1 – پیکان صفر

نفت تهران3 – سایپا1
ملوان 3- راه آهن صفر

صبا2 – تراکتورسازی3
فولاد  خوزستان – سپاهان

 – پدی��ده خراس��ان صف��ر 
پرسپولیس1

گس��ترش صفر - نفت مسجد 
سلیمان  صفر

اس��تقلال   -  2 آه��ن ذوب 
 خوزس��تان 1

  
 اعتراض داوران فوتسال 

مقابل فدراسیون  
داوران فوتسال کشورمان 
در آستانه هفته بیست ودوم 
لیگ برتر و حس��اس شدن 
شرایط مسابقات به شرایط 
حال حاضر خ��ود معترض 
همی��ن رو  ز  ا و  هس��تند 
پیش از ظهر دی��روز مقابل 
فدراس��یون فوتبال تجمع 
کردن��د. داوران فوتس��ال 
سه س��ال اس��ت که حقوق 
خ��ود را دریافت نکرده اند و 
اعتراض ش��ان نیز به همین 

دلیل است.

خواجه وند:   
اسماعیل زاده   باید تنبیه 

شود
مه��دی خواجه ون��د در 
گفت وگ��و ب��ا تس��نیم در 
واکنش به درگیری افش��ین 
اسماعیل زاده در محل تمرین 
پرسپولیس اظهار داشت: ابتدا 
در جریان این مس��أله نبودم 
اما با بررس��ی هایی که انجام 
دادیم به نتیجه رسیدم که کار 
اسماعیل زاده بسیار زشت بوده 

و حتماً باید تنبیه شود.

تونی با تراکتور ثبت کرد
ک��ه  اولیوی��را  تون��ی 
باش��گاه  مس��ؤولان  ب��ا 
تراکتورس��ازی ب��ه تواف��ق 
رسیده است به هیأت فوتبال 
تبری��ز رفت و ق��رارداد خود 
را ب��ا این باش��گاه ثبت کرد. 
جورج تاوارز و لوئیز میگوئنز 
به عن��وان مرب��ی و آنتونیو 
اولیویرا به عنوان آنالیزور هم 
با تراکتورسازی عقد قرارداد 
کردند. قادر رحی��م زاده که 
مسؤولیت فنی تراکتورسازی 
تا قبل از انتخ��اب اولیویرا را 
بر عهده داشت نیز به عنوان 
مرب��ی ایران��ی در کادرفنی 
فعالی��ت  تراکتورس��ازی 
می کند.اولیوی��را ب��ا عق��د 
ق��راردادی یک و نیم س��اله 
هدایت تراکتورس��ازی را بر 
عهده گرفت. تراکتورسازی 
در حال حاضر با کس��ب 35 
امتیاز در رده پنجم لیگ برتر 
فوتبال ایران ق��رار دارد. این 
تیم در هفته بیس��ت و یکم 
لیگ برت��ر به مص��اف نفت 

مسجدسلیمان می رود.

عباس ترابیان: جلسات کمیته  فنی فوتسال نمایشی است
عباس ترابیان در گفت وگو با ایسنا، جلسات کمیته  فنی فوتسال را صرفا 
یک نمایش ارزیابی کرد و افزود: کمیته  فنی فوتس��ال از آنجا که لازم است 
گاهی اوقات تصمیمات کمیته  فوتسال را به چالش بکشد باید مستقل باشد و 

بتواند با اختیار کامل عمل کند.
عضو کمیته  فنی فوتسال تصریح کرد: اگر قرار باشد کار این کمیته  نمایشی 
باشد و زیر نظر رئیس کمیته  فوتسال کار کند به هیچ عنوان منشا خیر نخواهد 
بود و نمی تواند کاری از پیش ببرد. جلس��ات این کمیته  و نحوه عملکرد آن 
فقط یک نمایش است که بگویند ما جلسه تشکیل داده ایم در حالی که نباید 

به مردم دروغ گفت.
وی خاطر نشان کرد: قرار بود برای اعضای کمیته  فوتسال حکم زده شود 
و شرح وظایف افراد دقیقا مشخص گردد، اما متاسفانه تاکنون هیچ کدام از 
این قول ها عملی نشده است. اگر کار بخواهد به همین منوال باشد و تجدید 
نظر اساسی در نوع فعالیت این کمیته  صورت نگیرد من دیگر در آن شرکت 

نمی کنم.

شهباززاده: از انتخاب استقلال خوشحالم
سجاد شهباززاده درباره آخرین شرایط تیمش گفت: خوشبختانه بعد از 
تعطیلات لیگ توانستیم بازی های خوبی ارائه دهیم و سه برد پیاپی را بدست 
آوریم. درحال حاضر همه آماده مصاف با گس��ترش فولاد هس��تیم و به سه 
امتیاز آن دیدار فکر می کنیم. شرایط جدول بسیار پیچیده و سخت است و 
همین مسأله می تواند کار ما را در ادامه دشوار کند. به همین دلیل تنها برای 

برد باید به میدان برویم تا بتوانیم صدرنشین لیگ شویم.
او درباره حضور در جمع استقلالی ها تصریح کرد: از حضورم در استقلال 
بس��یار خوش��حالم و از روز اول هم اگرچه زود بود اما گفتم ک��ه از انتخاب 
اس��تقلال برای ادامه فوتبالم خوشحال هس��تم و مطمئن هستم استقلال 

انتخاب خوبی است. 

کاشانی:  من رئیس هیأت مدیره پرسپولیس نیستم!
جعف��ر کاش��انی در گفت وگ��و با ف��ارس، در خص��وص ش��ایعه حضور 
محمدحسین نژادفلاح به عنوان سرپرست باشگاه پرسپولیس گفت: من از 
این موضوع اطلاعی ندارم اما چیزهایی در این باره شنیده ام اما امیدوارم هرچه 

هست مبارك پرسپولیس باشد!
وی درباره اینکه گفته می شود برانکو ایوانکوویچ سرمربی آینده پرسپولیس 
خواهد بود تصریح کرد: در این باره هم اطلاعی ندارم و این مسائل را از باشگاه 

بپرسید!
 کاشانی در پاسخ به این سؤال که مگر ش��ما رئیس هیات مدیره باشگاه 
نیستید اظهار داش��ت: من  بارها گفته ام که تنها عضو هیات مدیره هستم و 
رئیس هیات مدیره نیس��تم و عنوان به آدم شخصیت نمی دهد و این عنوان 
را برای موی س��پیدم به من دادند اما بارها اعلام کردم که من رئیس هیات 

مدیره نیستم.
وی در پاسخ به این س��ؤال که فکر می کند فردا)امروز( که روز واگذاری 
پرسپولیس به بخش خصوصی است این اتفاق رخ می دهد یا نه خاطرنشان 
کرد: نمی دانم و از این مسائل اطلاعی ندارم! اما امیدوارم هرچه می شود مثبت 
باشد و در جهت باشگاه  شدن قدم برداریم و امیدوارم روزی بشود که فرهنگ 

باشگاه داری در کشور ما نهادینه شود.
پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در مورد اینکه علی پروین گفته بود وزیر 
اقتصاد ودارایی عنوان کرده اگر برای پرس��پولیس خریدار پیدا نش��ود این 
باشگاه به پیشکسوتان و حسین هدایتی داده خواهد شد و آیا پیشکسوتان 
پرسپولیس می توانند این باشگاه را اداره کنند افزود: بله که می توانند اما به 
شرط اینکه هر کس در جایگاه خودش قرار بگیرد و اگر این اتفاق رخ بدهد 

مطمئن باشید پیشکسوتان می توانند پرسپولیس را اداره کنند.

مسؤول کمیته بین الملل باشگاه پرسپولیس:

دعوتنامه ای برای حضور سوزوکی ارسال نکرده ایم
امیرعلی حس��ینی در گفت وگو با ف��ارس، در خص��وص موضوع حضور 
س��وزوکی بازیکن ژاپنی مدنظر باشگاه پرس��پولیس ، گفت: فعلا خبری از 
حضور این بازیکن در تهران نیست و من آخرین بار دیشب با حمید درخشان 
درباره این بازیکن صحبت کردم که درخشان برای حضور سوزوکی در تهران 

دودل بود و به من گفت فعلا دست نگه دار.
 وی ادامه داد: البته هنوز به صورت قطعی به ایجنت این بازیکن نگفته ایم 
که سوزوکی را نمی خواهیم اما برای حضور این بازیکن در تهران هم در حال 
حاضر برنامه ای نداریم. هر چن��د که مکاتباتی با این بازیک��ن ژاپنی انجام 
شده بود اما دعوتنامه ای برای حضور سوزوکی در تهران برای او ارسال نشده 

است. 

در محل فدراسیون فوتبال

جلسه نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا برگزار شد
بعدازظهر دیروز با حضور نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا جلسه ای 
در محل فدراسیون فوتبال برگزار شد. در این جلسه نمایندگان چهار باشگاه 

پرسپولیس، تراکتورسازی، فولاد و نفت تهران حضور داشتند.
منصور قنبرزاده مدیرعامل نفت تهران قبل از آغاز جلس��ه اظهار داشت: 
فدراس��یون فوتبال از ما دعوت به عمل آورده تا برای هماهنگی های بیشتر 
جلسه ای را تش��کیل دهیم تا پیرامون حضور 4 تیم ایران در لیگ قهرمانان 

آسیا صحبت هایی رد و بدل شود.

برای دیدار با  سوئد و اتریش

کی روش فهرست ۴۵ نفره تیم ملی را به فدراسیون داد
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران اسامی 45 بازیکن مدنظرش برای حضور 
در اردوی آماده س��ازی این تیم و دیدارهای تدارکاتی با سوئد و اتریش را به 

فدراسیون فوتبال ارائه کرد. 
به گزارش مهر، تیم ملی فوتبال ایران فروردین ماه راهی اتریش و سپس 
سوئد می ش��ود تا بازی تدارکاتی اش را مقابل شیلی و س��وئد برگزار کند و 

کارلوس کی روش فهرست نهایی این سفر را به فدراسیون تحویل داد.
کارلوس کی روش و دستیارانش، لیستی 45 نفره تهیه کردند و در اختیار 

فدراسیون فوتبال قرار دادند.

قنبرزاده: پاسخ استقلالی ها را نمی دهیم 
منصور قنب��رزاده ،مدیرعامل باش��گاه نف��ت در مورد بیانیه باش��گاه 
اس��تقلال گفت: در حال حاضر فکر ما ب��ه حض��ور قدرتمندانه در لیگ 
قهرمانان آسیا معطوف است و زمان مناسبی برای پاسخ دادن به باشگاه 

استقلال نیست. 

سیدرضا افتخاری درباره اردوی تیم ملی فوتسال بزرگسالان 
در اسلوونی و برگزاری دو دیدار تدارکاتی مقابل تیم ملی این 
کشور گفت: تیم اسلوونی بسیار فیزیکی و خشن بود که اتفاقا 
در یکی از بازی ها یک بازیکن از هر دو تیم اخراج شد و آن هم 
به دلیل نوع بازی تیم ملی فوتسال اسلوونی و چشم پوشی داور 

مسابقه از برخی اتفاقات داخل زمین بود.
 وی در ادامه افزود: به هر حال تیم ملی جوانی داریم که 
نیازمند بازی های دوستانه است. به طور کلی این اردو کمک 
زیادی در پیشرفت تیم داشت و محک بسیار خوبی مقابل 
یک تیم نسبتا سطح بالا زده شد. تیم ملی فوتسال کشورمان 
در دیدارهای تدارکاتی اخیر خود مقابل کرواسی و اسلوونی 
به پیروزی رسیده اس��ت و امیدارم در رنکینگ جهانی هم 

تاثیر خوبی داشته باشد.
افتخاری همچنین درب��اره ادامه همکاری با خس��وس 
اینگونه توضیح داد: در اسلوونی جلسه ای با خسوس داشتم 

و درباره همه موضوعات به گفت وگو پرداختیم. مورد نخست 
اینکه خسوس درباره به تعویق افتادن دستمزد خود گله مند 
اس��ت که البته حق هم دارد چرا که به دلیل مشکلات مالی 
فدراسیون، دستمزد سرمربی تیم ملی فوتسال 4 یا 5 ماه به 
تعویق افتاده است و هر چه سریعتر باید این مشکل را مرتفع 
کنیم. خس��وس در صحبت هایش اعلام کرد پیشنهادهای 
دیگری با مبلغ بالاتر به وی شده است اما بنا بر اظهارات وی 
تیم ملی فوتسال ایران انتخاب اصلی اش است چرا که این تیم 
آینده بسیار درخشانی خواهد داشت و بازیکنان جوانی که به 
تیم ملی دعوت شده اند در آینده حرف های بیشتری خواهند 
داشت. در نهایت مقرر شد تا خسوس به عنوان سرمربی تیم 
ملی فوتسال ایران باقی بماند و به وی اعلام کردم که پس از 
بازگشت به ایران صحبت نهایی خود را با رئیس فدراسیون 
انجام می دهم تا پس از پایان مسابقات لیگ و تعطیلات نوروز، 

به ایران بازگردد و فعالیت های خود را ادامه دهد.

رئیس کمیته فوتسال همچنین درباره درخواست ایران 
برای کس��ب میزبانی مسابقات آس��یایی گفت: روند اصلی 
درخواست میزبانی بر این اساس اس��ت که ای اف سی یک 
سری فرم را برای فدراسیون های مربوطه ارسال می کند تا 
کشورهایی که می خواهند میزبان شوند فرم ها را پر و ارسال 
کنند. درباره جام باشگاه های آسیا این فرم ها را تکمیل و 4 
شهر اصفهان، تبریز، تهران و مشهد را به عنوان میزبان اعلام 
کردیم. همچنین در مورد مسابقات فوتسال قهرمانی آسیا 
نباید حقایق را فراموش کنیم که کس��ب میزبانی نیازمند 
پشتوانه مالی از زمان درخواست میزبانی تا موعد برگزاری 
مسابقات است و با شرایط حال حاضر فدراسیون این موضوع 
محقق نمی شود. علاوه بر این مشکلات دیگری مانند حضور 
بانوان در ورزش��گاه ها هم بس��یار تاثیرگذار است. همه این 
شرایط باعث می ش��ود تا مقابل سایر کشورهای درخواست 
دهنده برای میزبانی این مسابقات کار سختی داشته باشیم.

افتخاری:خسوسمیماند

مهدوی کی��ا در گفت وگ��وی تفصیلی با ایس��نا ، به 
پرسشهای مختلفی درباره آینده مربیگری اش، جریان 
فوتبال پایه در ایران و  ... پاسخ داد که مشروح آن در زیر 

می آید:
     قصد دارید در ایران آکادمی فوتبال تأسیس 

کنید؟
- ب��ه دنب��ال ایج��اد آکادمی هس��تم تا با کش��ف و 
شناس��ایی اس��تعدادها، به صورت متمرک��ز در یک جا 
آنان را آموزش بدهیم تا حفظ ش��وند. بازیکنان در این 
رده سنی آینده های فوتبال ایران هستند و ما بشدت به 
آکادمی هایی که بازیکنان در آنجا درس بخوانند، فوتبال 

بازی کنند،  آموزش زبان خارجی ببینند و... نیاز داریم.
     گمان می کنید بتوانید این کار را در کش�ور 

انجام دهید؟
- سخت است و متأسفانه گاهی اوقات همکاری های 
لازم انجام نمی شود و یک سری آدمها هم بعضاً صحبتهای 
عجیبی انجام می دهند. به هر حال در هر کاری مشکلات 

هست، اما ما کار خودمان را انجام می دهیم.
     ظاهراً همکاری هایی در زمینه فوتبال پایه با 

باشگاه هامبورگ هم خواهید داشت.
- بله، همین طور اس��ت. من روابط خوبی با باش��گاه 
هامبورگ دارم، چه زمانی ک��ه آنجا بازی می کردم و چه 
الان. من در مراس��م  مختلفی که از سوی باشگاه برگزار 
می شد، شرکت داشتم. باشگاه هامبورگ سرمایه گذاری 
عظیم 10 میلی��ون یورویی برای س��اخت آکادمی و در 
مجموع فوتبال پایه خود ش��روع کرده اس��ت و آنها هم 
علاقه مند هس��تند که با ما همکاری مش��ترکی داشته 

باشیم.
     در آن صورت فعالیتهایت�ان در فوتبال پایه 

ایران متوقف می شود؟
- خیر، من کارم را در ای��ران تعطیل نمی کنم. با علی 
دوستی مهر کاری را آغاز کرده ام و آن را جلو خواهم برد. 
من این کار را دوست دارم و امیدوارم بتوانیم تحولی را در 

فوتبال کشورمان داشته باشیم.
     ب�ه مربیگ�ری در رده بزرگس�الان هم فکر 
می کنید؟ در این صورت چه زمانی وارد این عرصه 

خواهید شد؟
- قطعاً به مربیگری در رده بزرگسالان هم علاقه مندم، 
اما باید مراحل آموزش��ی آن طی ش��ود. همیشه معتقد 
بودم ی��ک بازیکن هرچقدر هم که در بالاترین س��طوح 
فوتبال دنیا بازی کرده باشد، اما الزاماً قرار نیست به مربی 
بزرگی تبدیل شود. یک مربی خوب بودن نیاز به دانش 
روز دارد و باید دانستنی ها را آموخت. امیدوارم در زمانی 
که احتمالاً برای اجرای بخش��ی از برنامه هایم به آلمان 
رفتم، بتوانم دوره های مربیگری حرفه ای را در آنجا دنبال 
کنم تا در آینده ش��اید توانس��تم در رده بزرگسالان هم 

مربیگری کنم.
     به بحث درباره عملکرد و نتیجه تیم ملی در 
جام ملتهای آس�یا بپردازیم. قطع�اً نتیجه راضی 
کننده نبود، اما عملکرد ملی پوشان را در استرالیا 

چطور دیدید؟
- بالاخره همه انتظار داش��تند ای��ران جزو چهار تیم 
پایانی جام ملتها قرار گیرد. بعد از دو دوره که ما نتوانسته 
بودیم ب��ه نیمه نهایی صع��ود کنیم و از آنج��ا که مربی 
خارجی سرشناسی را هم آورده  بودیم، همه این انتظار را 
از تیم ملی داشتند. متأسفانه با همه اتفاقاتی که رخ داد، 
این نتیجه میسر نشد، اما فکر می کنم مشکل فوتبال ایران 

در بخشهای دیگری است.
فوتبال ای��ران از نظ��ر س��خت افزاری، برنامه ریزی، 

وضعیت فوتبال پایه و... با مشکلات زیادی دست و پنجه 
نرم می کند. از سویی فدراس��یون مربی سرشناسی را با 
قیمتی بالا برای تیم ملی آورد، ام��ا بازی های تدارکاتی 
لازم برای این تیم فراهم نشد. این کار بهانه بزرگی را به 
کادر فنی می دهد تا در صورت نتیجه نگرفتن عنوان شود 
که بازی های تدارکاتی کافی نداش��تند. ما با این کار هم 
به دست سرمربی تیم بهانه داده ایم و هم کار خودمان را 

زیر سؤال برده ایم.
بعد از جام جهانی حدود دو ماه بر سر تمدید قرارداد 
کارلوس کی روش وقت تلف شد و الان هم که جام ملتهای 
آسیا تمام ش��ده، همچنان حضور ایشان با کش و قوس 
فراوانی مواجه اس��ت. ژاپن را دیدید که بلافاصله بعد از 
نتیجه نگرفتن، سرمربی تیمش را تغییر داد. البته من به 
این رویه هم انتقاد دارم، اما بالاخره تکلیف ش��ان با خود 
و مردمشان مشخص اس��ت. این وضعیت برای ما معلوم 
نیست. ما قرارداد خوب می بندیم، امکانات نمی دهیم و 
بعد از آن سرگردان می مانیم؛ چون معیاری برای سنجش 

عملکرد کادر فنی وجود نداشته است.
     در مجموع ش�ما مواف�ق ادامه هم�کاری با 

کی روش هستید؟
- من نمی توانم در این باره نظر بدهم. به هر حال وقتی 
یک مربی چهار سال اس��ت در فوتبال ایران و تیم ملی 
کار می کند، قطعاً ش��ناخت زیادی از فوتبال ما دارد. اما 
معتقدم اگر قرار است کی روش را نگه داریم، باید برنامه 
تیم ملی مشخص ش��ود. تاریخ بازی های تدارکاتی و تا 
جایی که می شود، حریفان مشخص شوند. نقشه راه تیم 
ملی معلوم باشد و امکانات لازم هم تهیه شود. همچنین 
در قرارداد س��رمربی بصراحت بیان کنند که اگر به طور 
مثال تیم ملی نتوانست به جام جهانی 2018 صعود کند، 
می توانیم با او قطع همکاری کنیم. چنین شروطی در یک 
قرارداد سبب می شود فدراسیون از نظر مالی کمتر ضرر 
کند، نه اینکه مثل الان نمی دانی��م در قرارداد کی روش 
چه اتفاقی افتاده است! او را با رقم بالا آورده ایم، اما الان 
که برخی معتقدند باید برکنار شود، هیچ معیاری برای 
سنجش کار او نیس��ت. اتفاقاً کی روش حق هم دارد که 
می گوید بازی تدارکاتی نداشتم؛ چون واقعاً این بازی ها 
نبودند. فدراسیون در اینجا از طرفی قرارداد میلیونی با 
سرمربی تیم ملی بست و از طرفی تیم ایران نتوانست به 
جمع چهار تیم پایانی جام ملتها راه یابد. این دو موضوع 

با هم همخوانی ندارند.
     جوانه�ای تیم ملی را در ج�ام ملتها چگونه 

دیدید؟

- از نظر من خوب��ی این تورنمنت ظه��ور تعدادی از 
بازیکنان جوان و آینده دار در تیم ملی بود. بازیکنی چون 
مرتضی پورعلی گنجی که من چندین سال از زمان علی 
دوستی مهر می ش��نیدم که وضعیت خوبی در تیمهای 
ملی پایه زمانی که شاگرد دوستی مهر بوده، داشته است. 
ظهور این بازیکنان جوان در ترکی��ب اصلی تیم ملی از 
فایده های حضور ما در ج��ام ملتها بود که آنها می توانند 

آینده تیم ملی را رقم بزنند.
     درباره پرسپولیس صحبت کنیم که تا پیش 
از بازی با پدیده اصلًا حال و روز خوبی نداشت! چرا 

پرسپولیس امسال به این روز افتاد؟
- مش��کلات مدیریت��ی و تغییرات��ی که در س��طح 
مدیریتی و کادر فن��ی صورت گرف��ت، در نهایت کار را 
برای پرسپولیس خیلی س��خت کرد؛ همچنین تیم هم 
با مش��کلات روحی و روان��ی زیادی دس��ت و پنجه نرم 
می کرد، اما خوش��بختانه برد پدیده خیل��ی زیاد به تیم 
روحیه داد و از این جهت بسیار مهم بود. فکر می کنم یک 
تجدید قوای روحی و روانی عال��ی برای تیم بود هرچند 
همه مردم انتظار بیشتری از پرس��پولیس دارند. تیمی 
با این همه طرفدار تنها باید ب��رای قهرمانی بجنگد، اما 
متأسفانه در چند سال اخیر ش��رایطی بر این تیم حاکم 
شده که خوشایند مردم نبود. من به عنوان یک طرفدار 
پرسپولیس تنها امیدوارم پرس��پولیس به روزهای اوج 
خودش برگردد و در شرایط مطلوبی لیگ قهرمانان آسیا 

را آغاز کند.
     بهتر شدن اوضاع پرسپولیس را در گرو تغییر 

و تحولات دوباره در کادر فنی می بینید؟
- خیر. معتق��دم تغییرات در پرس��پولیس دیگر بس 
اس��ت. تغییرات بیش��تر تیم را به هم می ریزد. این تیم 
الان در وضعیتی قرار دارد که به شدت نیازمند حمایت 
است. مش��کلات زیاد بوده اما اکنون بهتر است به خاطر 
بازی های باقی مانده لیگ و همچنین مسابقه های مهم 
لیگ قهرمانان آس��یا که پرسپولیس باید در آنها شرکت 
کند، از این تیم حمایت شود. پرس��پولیس تیم بزرگی 

است و می تواند از این وضعیت خارج شود.
      ظاه�راً می خواهید برای ب�ازی خداحافظی 

دیوید یارولیم به آلمان بروید.
-بله. بنا به دعوت باشگاه هامبورگ قرار است فروردین 
ماه این بازی برگزار شود که از بازیکنان سرشناس زیادی 
دعوت کرده اند. من هم دوست داش��تم در این مسابقه 
شرکت کنم؛ چون دیوید یارولیم یک فوتبالیست بسیار 

حرفه ای و به معنای واقعی یک بازیکن عالی بود.   

تغییراتدرپرسپولیسدیگربساست

مهدوی کیا: قرارداد کی روش با نتایج تیم ملی همخوانی ندارد

رده بندی بهترین مربیان باشگاهی جهان اعلام شد

 فرکی بهترین مربی ایرانی
تازه ترین رده بندی برترین مربیان باشگاهی فوتبال جهان منتشر شد  در این رده بندی 
س��ه مربی ایرانی نیز حضور دارند که عبارتند از: حس��ین فرکی، س��رمربی سپاهان، امیر 
قلعه نویی، سرمربی استقلال و افشین قطبی، سرمربی پیشین شیمیزو اس پالس ژاپن که در 
حال حاضر بدون تیم است. نکته جالب اینکه حسین فرکی، سرمربی باشگاه سپاهان نسبت 
به رده بندی آخر این سایت 14 پله صعود کرده و از رده 240 به رده 226 رسیده است. امیر 
قلعه نویی نسبت به رده بندی قبلی یک پله صعود کرده و به رده 565 آمده و افشین قطبی 

با وجود آنکه بدون تیم است، 10 پله بالا آمده و در رده 670 ایستاده است.

گزارش تمرین استقلال

تاخیر صادقی و ناراحتی کرار از محرومیت 
تمرین نوبت صبح استقلال ساعت 10 در سالن وزنه مجموعه انقلاب برگزار شد.در این 
جلسه تمرینی فقط یعقوب کریمی به دلیل مصدومیت حضور نداشت و امیر حسین صادقی 

نیز با 20 دقیقه تاخیر در محل سالن وزنه حاضر شد.
     جاسم کرار بازیکن عراقی استقلال به دلیل محرومیت دو جلسه ای از سوی فدراسیون 

فوتبال با ناراحتی در محل تمرین حاضر شد و برای دقایقی هم با امیر قلعه نویی صحبت کرد.
     بازیکنان ابتدا به مدت 20 دقیقه در محوطه چمن مصنوعی دویدند و سپس در سالن 

وزنه حضور پیدا کردند. 

باانتقاد از مرفاوی و منصوریان

نظری : آقایان حرفه ای تر حرف بزنند!
علی نظری جویباری ،معاون ورزشی باشگاه اس��تقلال در پاسخ به این سؤال که 
چرا تاکنون برخورد جدی با کرار از طرف باشگاه صورت نگرفته ، گفت: برخورد لازم 
صورت گرفته و کمیته انضباطی هم تشکیل شده است اما رأی کمیته انضباطی در 
اختیار آقای افشارزاده است و اگر ایشان صلاح بداند این رأی اعلام می شود.چیزی 
که ما می دانیم این است که داور مسابقه هیچ گزارشی علیه کرار به فدراسیون ارائه 
نکرده است. نظری جویباری در خصوص بیانیه ای که علیه علیرضا منصوریان صادر 
شده اظهار داش��ت: ما خودمان کلا به تمامی نفراتی که در استقلال مربی بودند یا 
فوتبال بازی کرده اند ارادت قلبی داریم و آنها را دوست داریم. ما هرگز نمی خواهیم 
وارد حیطه کاری دیگران شویم و این انتظار را هم داریم که دیگران وارد حیطه کاری 
استقلال نشوند.ما به مربیان تیم های پیکان و نفت تهران احترام می گذاریم اما از آنها 
توقع داریم حرفه ای تر صحبت کنند.اگر بخواهیم بازی های امسال را از ابتدا مقایسه 
کنیم در خیلی از بازی ها داوری به ضرر ما بوده اس��ت البته این مسأله اصلا عمدی 
نبوده و این مشکلات همیشه به صورت س��هوی وجود داشته اما اینکه مسؤولان یا 
دست اندرکاران تیم های دیگر در مورد تیم ما صحبت کنند کار درستی نیست. وی در 
پایان در پاسخ به این سؤال که خیلی ها این بیانیه را منتسب به امیر قلعه نویی می دانند 
و آیا این مسأله نظر شخصی او بوده یا خیر، گفت: این بیانیه از طرف قلعه نویی نبود هر 
چند ممکن است آقای قلعه نویی یا افشارزاده نظرات شان در آن وجود داشته باشد اما 
بیانیه به طور کل از طرف روابط عمومی باشگاه استقلال صادر شده و شاید مقداری 

بالا و پایین شده باشد اما این بیانیه از طرف روابط عمومی باشگاه بود.
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قدس ورزشی

مشکل اسپری داوری در 
سرما

اسپری های داوری در هوای 
کام��لًا س��رد عملک��رد خوب��ی 
ندارند که همین امر باعث انتقاد 
رسانه های آلمان ش��د. در حین 
مس��ابقه تیم ه��ای هوفن هایم و 
اش��توتگارت زمانی که توبیاس 
ولت��س،  داور مس��ابقه در دقیقه 
42 قصد داش��ت از اسپری  های 
داوری ب��رای خط کش��ی روی 
چمن استفاده کند، اسپری مورد 

استفاده عملکرد خوبی نداشت.
در ای��ن لحظ��ه داور هرچ��ه 
تلاش کرد، اما از اسپری اش، کف 

سفیدرنگ اندکی خارج شد.
براساس گزارش روزنامه بیلد، 
این اتفاق به خاطر س��رمای زیاد 
محل انجام مسابقه بود که باعث 

اختلال در اسپری داوری شد.
نش��ریه معتبر آلمانی بعد از 
این اتف��اق خواهان آن ش��د که 
اتحادی��ه فوتب��ال آلم��ان برای 
بالابردن کیفی��ت کار داوران از 
تولید کنندگانی که محصولات با 
کیفیت تری تولید می کنند، اقدام 
به خرید و تهیه اس��پری داوری 

کنند.

لواندوفسکی: با برد ۸ 
بر صفر آماده بازی لیگ 

قهرمانان شدیم
مهاجم لهستانی تیم گفت: با 
کسب برد پرگل مقابل هامبورگ 
آماده ب��ازی در لی��گ قهرمانان 
ش��دیم. بای��رن موف��ق ش��د با 
نتیج��ه اعجاب انگی��ز 8 بر صفر 
هامبورگ را در هفته بیست و یکم 

بوندس لیگا شکست دهد.
روبرت لواندوفس��کی اظهار 
داش��ت: ب��رد 8 ب��ر صف��ر واقعاً 
فوق الع��اده بود. ب��رای ما خیلی 
خوب اس��ت که همیشه اینگونه 
صاحب بردهای پرگلی ش��ویم؛ 
البته سه ش��نبه در ب��ازی لیگ 
قهرمان��ان اروپا مصاف��ی کاملًا 
متفاوت را در پیش داریم. با این 
حال می توان گف��ت خودمان را 
برای آن دی��دار حس��ابی آماده 
کردی��م. وی ادام��ه داد: خیلی 
خوش��حالم که فوتبال درس��ت 
و حس��ابی را به مع��رض نمایش 
گذاش��تیم و ه��واداران را خیلی 

خوب شاد کردیم.
 در این مص��اف توماس مولر 
21)پنالتی(، 55، ماریو گوتس��ه 
23،88، آری��ن روب��ن 36 و 47، 
روبرت لواندوفسکی 56 و فرانک 
ریبری 69 گل های بای��رن را به 

ثمر رساندند.

حراج نقاشی »مسی« 
یک نقاشی از »مسی« بازیکن 
مشهور فوتبال به قیمت 494هزار 
ی��ورو در حراجی »س��اتبی« به 
فروش رسید. حراجی »ساتبی« 
لندن نقاش��ی »دامین هرست« 
- هنرمند معروف انگلیس��ی - از 
چهره  »لیونل مسی« را به قیمت 
494هزار یورو به فروش رساند.

با برگزاری این حراجی، مبلغ 3 
 میلیون یورو به »یونیسف« کمک 
ش��د تا در زمینه های آموزش��ی 

هزینه شود.
در این مراسم، 17 اثر هنری از 
جمله نقاشی پرتره مسی و توپی 
که توسط این بازیکن مشهور تیم 
بارسلونا امضا ش��ده  است، چوب 

حراج خورد.
نقاشی مس��ی ابتدا به قیمت 
350ه��زار ی��ورو ب��رای فروش 
گذاشته ش��د، اما خریدار نهایی 
494هزار و 829 ی��ورو برای آن 
پرداخت کرد. اث��ر دیگری که از 
چهره  مس��ی توس��ط »تاکاشی 
موراکام��ی« - نقاش��ی ژاپ��ن - 
کش��یده ش��د ه بود نیز به قیمت 
429ه��زار و 756 ی��ورو چکش 

حراج خورد.
همچنین توپی که موراکامی 
آن را طراحی و مسی امضا کرده 
بود، ب��ه قیمت 61ه��زار یورو به 
فروش رسید. از دیگر آثار هنری 
حراجی »ساتبی« نقاشی از چهره 
»جرارد پیکه« ب��ود که 44هزار 
ی��ورو فروخ��ت. »فرانچس��کو 
وزولی« هنرمندی است که این 

پرتره را کشیده است. 

  هواداران بایرن مونیخ در جری��ان بازی این تیم 
با هامبورگ با پ��لاکاردی اعتراض خ��ود را به لیگ 
برتر نشان دادند. لیگ برتر هفته گذشته با عقد یک 
قرارداد رکورشکن 5.16 میلیارد پوندی با شبکه های 
اسکای اسپورت و بی تی امتیاز پخش تلویزیونی این 
رقابتها را به این دو شبکه انگلیسی فروخت. گروهی 
از هواداران آلمانی با اتخاذ سیستمی مشابه در آلمان 
مخالف هستند. هواداران بایرن روی پلاکاردی که در 
ورزشگاه به نمایش درآمد، اینچنین نوشته بودند:” 
این لیگ برتر نیست. “نه” به الگوی انگلیسی.” اخیراً 
بعد از این قرارداد، کریستین س��یفرت، مدیرعامل 
اجرایی بوندسلیگا اعلام کرده بود که این رقابتها باید 
گزینه های غیرمحبوبی را ب��رای بهبود درآمدهای 
اقتصادی خود درنظ��ر گیرند. اختلاف درآمدی بین 

صدرنشین لیگ برتر و بوندسلیگا بعد از این قرارداد 
اخیر به ش��کل قابل توجهی در حال افزایش است. 
تحقیقی که بی بی س��ی اخیراً انجام داده نشان می 
دهد که ارزان ترین بلیت تماش��ای یک بازی بایرن 
مونیخ در بوندسلیگا حدود 11/75 پوند و گران ترین 

بلیت فصل 109/65 پوند است.
با وجود اختلاف قیمت ف��راوان بلیت، میانگین 
استقبال تماش��اگران در بوندس��لیگا از بازی های 
لیگ به مرات��ب بالاتر بوده و همه از بوندس��لیگا به 
عنوان پرش��ورترین لیگ از نظر جو استادیوم های 
ورزشی نام می برند. باش��گاه های بوندسلیگا برای 
فصل 2016-2017 درآم��د 617 میلیون پوندی 
از پخش تلویزیونی این رقابتها به دست می آورند. 
در پایان فصل 2017 این قرارداد چهارس��اله برای 

پخش تلویزیونی بوندسلیگا به پایان خواهد رسید.
در آلمان قیم��ت بلیت بازی های لی��گ به مراتب 
کمتر از لیگ برتر بوده و بایرن مونیخ یکی از بهترین 
تیمهای ح��ال حاضر فوتب��ال جهان اس��ت و این 
موضوع ثابت کرده که سیستمی متفاوت نسبت به 
آنچه رقابتهای لیگ برتر اداره می شود هم در دنیای 
فوتبال امروز وج��ود دارد. در آلیانت��س آرنا بایرن 
هش��ت گل وارد دروازه هامبورگ کرده و همچنان 
مدعی اصلی فتح لیگ باقی ماند. دو سال پیش هم 
بایرن با نتیجه 9-2 هامبورگ را مغلوب کرده بود. 
بایرن با این پیروزی با هش��ت امتیاز اختلاف بالاتر 
از تیم دوم لیگ ایس��تاده و این هفته هم با شاختار 
دونتسک در مرحله یک هشتم نهایی چمپیونزلیگ 

روبه رو می ش��ود. 

درپیقراردادركوردشکنپخشتلویزیونی
اعتراضهوادارانبایرنبهلیگبرتر

ادامه طلسم گلزنی مهاجم پرتغالی 
سال صفر رونالدو 

  کریستیانو رونالدو شنبه شب هم نتوانست در بازی رئال مادرید و دپورتیوولاکرونیا 
گلزنی کند. آخرین گل او در رقابتهای لیگ 18 ژانویه مقابل ختافه به ثمر رسید که 
در واقع آخرین بازی نیم فصل نخست محسوب می ش��ود. به عبارت دیگر بهترین 
بازیکن جهان در سال 2014 هنوز نتوانسته در نیم فصل دوم لالیگا گلزنی کند. او در 
دیدار مقابل کوردوبا کنترل خود را از دس��ت داد و به دلیل خطا روی بازیکن حریف 
از زمین اخراج و در نتیجه دو جلس��ه از همراهی رئال مقابل رئال سوسیه داد و سویا 

محروم شد.
 او در دربی هفته گذشته رئال و اتلتیکو در ورزشگاه کالدرون هم تقریباً از جریان 
بازی محو بود و مقابل دپورتیوو در برنابئو هم کاری از پیش نبرد. با اینکه رونالدو تلاش 
زیادی برای گلزنی دارد، ولی او در بازی اخیر رئال در شرایط مطلوب ظاهر نشد و خط 
دفاعی حریف بخوبی او را مهار کرد؛ البت��ه رونالدو نقش مهمی روی گل کریم بنزما 
ایفا کرد و پاس گل دوم رئال را به مهاجم فرانسوی داد؛ این درحالی است که لحظاتی 
پیش از سوت پایان نیمه اول، روی او یک خطای مشکوك به پنالتی هم صورت گرفت، 
ولی استرادا فرناندس داور بازی اعتقادی به پنالتی در این صحنه نداشت و معتقد بود 

که مهاجم رئال خیلی راحت بعد از تکل لوئیزینیو روی زمین افتاده است.  

زیدان:می خواهم در مربیگری  پله پله پیشرفت کنم
زین الدین زیدان، س��رمربي رئال مادرید عنوان کرد که دوس��ت ندارد به خاطر 

گذشته اش در فوتبال، مربي تیم هاي بزرگ شود.
ستاره سابق تیم ملی فرانسه که به عنوان یکی از بهترین بازیکنان تاریخ شناخته 
می شود،  همراه تیم ملی کش��ورش موفق به کس��ب قهرمانی جهان و اروپا شده و 
همچنین به همراه رئال مادرید، موفق شد قهرمان چمپیونزلیگ شود. زیدان که سال 
2006 از فوتبال خداحافظی کرد، حالا قصد دارد در مربیگری هم موفق عمل کند. او 
سال گذشته دستیار آنچلوتی روی نیمکت رئال بود و حالا هدایت رئال مادرید کاستیا 
را بر عهده دارد. او پیشتر هم با مورینیو در زمان حضور سرمربی پرتغالی در رئال کار 

کرده بود، ولی حالا عنوان کرده که قصد دارد پله پله در مربیگری پیشرفت کند.
زیدان در مصاحبه با Die Welt گفت:” مربی شدن در کاستیا تصمیم محتاطانه 
ای بود.من بازیکن خوبی بودم، ولی به عنوان مربی یک مبتدی هستم.سعی می کنم 
پیشرفت کنم. پیشنهادهای خوبی از بهترین لیگ ها در اختیار داشتم، ولی همچنان 
می خواهم پیشرفت کنم و نمی خواهم به خاطر گذشته ام در فوتبال، من را به عنوان 
مربی انتخاب کنند. خیلی چیزهاست که باید یاد بگیرم. مربیگری خیلی متفاوت از 

فوتبال بازی کردن است. دوره یادگیری آن طولانی است.”

تازه ترین رنکنیگ مربیان باشگاهی جهان
وب سایت coachworldranking تازه ترین رده بندی برترین مربیان باشگاهی 
فوتبال جهان را منتشر کرد. بر اساس رده بندی منتشر شده “کارلو آنچلوتی”، سرمربی 
ایتالیایی و موفق باش��گاه رئال مادرید مثل ماه های گذش��ته همچنان در صدر این 

رده بندی قرار دارد و برترین مربی باشگاهی جهان است.
 “دیگو سیمئونه”، سرمربی آرژانتینی اتلتیکومادرید و “پپ گواردیولا”، سرمربی 
اس��پانیایی بایرن مونیخ نیز به ترتیب در رده های دوم و س��وم ای��ن رده بندی قرار 
دارند. نکته جالب اینکه در این رده بندی “یورگن کلوپ”، س��رمربی جوان و آلمانی 
بروس��یادورتموند نیز با وجود وضعیت نه چندان مطلوب تیمش در رقابت های این 
فصل بوندس لیگا همچنان در میان 10 مربی برتر باش��گاهی جهان ق��رار دارد، اما 
نسبت به ماه گذشته دو پله سقوط کرده و از رده هشتم به رده دهم رسید است. “ژوزه 

مورینیو”، سرمربی چلسی نیز از رده پنجم به رده هفتم سقوط کرده  است.
 رده بندی 5 مربی باشگاهی برتر جهان به شرح زیر است:

1- کارلو آنچلوتی، سرمربی رئال مادرید با 17773 امتیاز
2- دیگو سیمئونه، سرمربی اتلتیکومادرید با 14055 امتیاز

3- پپ گواردیولا، سرمربی بایرن مونیخ با 13974 امتیاز
4- اونای امری، سرمربی سویا با 11612 امتیاز

5- لوئیز انریکه، سرمربی بارسلونا با11000 امتیاز

  بولت 2017 بازنشست می شود
یوس��ین بولت اعلام کرد که بعد از بازی های جام جهان��ی دوومیدانی 2017 در 
لندن بازنشست خواهد شد. او در صحبت های خود اظهار داشت که می خواهد در این 

مسابقات  روی دوی 100 متر تمرکز کند.
 یوسین بولت 28 ساله از جامائیکا تا به حال شش بار مدال طلا کسب کرده است؛ 
او پیش از این گفته بود که بعد از بازی های المپیک 2016 بازنشست خواهد شد، با 

این حال در تصمیم نهایی خود گفت که تا سال 2017 ادامه خواهد داد.
بولت که تصمیم دارد در بازی های قهرمانی جهان در تابستان امسال مدال های 
طلا بازی های قهرمانی جهان خود را به بیش از هشت مدال ارتقا دهد، در مصاحبه 
خود با “دیل��ی میل” گفت: برنام��ه اصلی من مس��ابقه دادن تا ری��و 2016 بود، اما 
اسپانسرها از من خواستند یک سال دیگر هم ادامه دهم و در مسابقات 2017 لندن 
نیز حضور داشته باشم. من در سال 2017 تنها در مسابقات 100 متر شرکت خواهم 
کرد. من در این باره با مربی خود نیز مشورت کرده ام و قرار است تنها روی این ماده 

تمرکز کنم.

تیم رویایی لیگ قهرمانان اروپا از دید ژابی آلونسو
ستاره اسپانیایی اس��بق رئال مادرید و کنونی بایرمونیخ همچنان تصور می کند، 
مانوئل نویر دروازه بانی بهتر از ایکر کاسیاس است. وی در آستانه مسابقات یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان اروپا باردیگر بر نظر خود تأکید کرده و همچنان نویر را برتر از 

کاسیاس دانسته است.
فهرست تیم منتخب ستاره ها از نظر او چنین است:

دروازه بان: مانوئل نویر
مدافع راست: فیلیپ لام

مدافع میانی: پویول
مدافع میانی: سرخیو راموس

 مدافع چپ: داوید آلابا
هافبک راست: استیوون جرارد

هافبک میانی: ژاوی
هافبک چپ: پل اسکولز

هافبک هجومی: زین الدین زیدان
مهاجم نوك: کریس رونالدو

مهاجم نوك: لیونل مسی

انتقاد آربلوا از هواداران رئال 
بازیکن با تجربه رئال مادرید گفت: مقابل دیپورتیو لاکرونیا ای کاش هواداران به 
جای هو کردن ما را تشویق می کردند. رئال مادرید در هفته بیست و سوم لالیگا موفق 

شد 2 بر صفر دیپورتیو لاکرونیا را شکست دهد.
آلوارو آربلوا بعد از این برد اظهار داش��ت: بازی س��ختی را پش��ت سرگذاشتیم. 
خوشحالم که توانستیم نتیجه مثبتی بگیریم؛ البته این که برخی از هواداران علیه ما 
شعار دادند، چیز غریبی نبود. قبل از بازی انتظار چنین اتفاقی را داشتیم. آنها می دانند 
که بازیکنان با تمام وجود بازی می کنند. وقتی علیه یک بازیکن موضع بگیرند و شعار 
دهند،  یعنی کل تیم را مورد انتقاد قرار داده  و رفتاری اینچنین کرده اند، ولی ایکاش 

به جای هو کردن یا شعار دادن، تیم را تشویق می کردند.

 زلاتان ایبراهیموویچ شاید یک بار دیگر با ضربه کونگ 
فویی اش مقابل کان هواداران معترض پاری سن ژرمن در 
پارك دو پرنس را خاموش کرد، ولی تیم لوران بلان درپی 
تساوی با میهمان خود دو امتیاز مهم دیگر را از دست داد. 
ایبراهیموویچ همواره نش��ان داده که طرز فکر دیگران 
برایش اهمیتی ن��دارد. دراین فصل انتقادهای زیادی به 
مهاجم سوئدی پی اس جی وارد بوده و اغلب گفته شده 
که زلاتان در حد و اندازه های استانداردهای اصلی خود 
ظاهر نشده است. نارضایتی هواداران او بیش از هرچیزی 
برای مهاجم پی اس جی دردناك تر است و بارها درپارك 
دوپرنس حامیان این تیم به عملکرد س��تاره اصلی تیم 
خود معترض شده اند. ایبرا بعد از بازی با رن با عصبانیت 
گفته بود:” نمی دانیم هواداران چه می خواهند. چه برنده 
بشویم و چه ببازیم، مردم سوت می زنند.” زلاتان اعتراض 
خود را همچنین به خبرنگاران حاضر در میکسدزون هم 
یکی دو بار نشان داده و حتی به هم تیمی های خود بعد از 
یک بازی در جام حذفی فرانسه گفته بود که با خبرنگاران 
حرف نزنند. او ش��نبه در بازی برابر کان پاسخ همه این 
انتقادها را در زمین داد. بعد از اینکه گل اول بازی را با یک 
ضربه کونگ فویی فوق العاده زیبا به ثمررساند، به آرامی 
و عمداً پیراهن خود را از تن درآورده و بدن تمام خالکوبی 
شده اش را به مردم نشان داد. برای زلاتان گرفتن کارت 
زرد بعد از این اقدام ذره ای اهمیت نداشت. او می خواست 
پیام مهمی به هواداران و رسانه ها و چلسی ارسال کند. اما 
هدف اصلی او هواداران پی اس جی بودند. او می خواست 
نمایش قدرتی ذهنی و فیزیکی در پارك دوپرنس داشته 
باشد. ایبرا در این فصل با مصدومیت های زیادی روبه رو 
بوده با این حال تلاش کرد، مقابل کان به همه نشان دهد 
که در اوج آمادگی به سر می برد. پاری سن ژرمن به طور 
حتم به زلاتان آماده نیاز دارد. برای اینکه تیم لوران بلان 
بدون او قادر به خلق شگفتی های زیادی نیست و با توجه 

به مصدومان فراوان این فصل و امتیازهای از دست رفته 
در لیگ 1، شرایط متزلزلی دارد. 

کابایه و اوریه هردو در جریان بازی مصدوم شده و 
به احتمال زیاد نبرد با چلسی را هم در لیگ قهرمانان 
از دست خواهند داد. مارکینیوس هم بعید است مقابل 
تیم لندنی به میدان رود و از دست دادن لوکاس مورا 
هم در ده دقیق��ه پایانی ب��ازی بدتری��ن خبر ممکن 
برای بلان بود. بلان با ق��رار دادن فن در ویل به جای 
ماتوئیدی در نیمه دوم دس��ت به یک تغییر تاکیتکی 
زد، ولی مصدومی��ت اوریه تی��م او را در نیمه دوم ده 
نفره ک��رد و مصدومیت لوکاس هم تی��م را نه نفره به 

رخکتن فرس��تاد.
 پاری سن ژرمن برای رس��یدن به لیون و مارسی در 
جدول رقابتها به پیروزی در این بازی نیاز داشت، ولی برد 
2-0 را با گلهایی که در دقایق پایانی بازی دریافت کرد با 

تساوی خانگی عوض کرد. این نتیجه مسلماً برای روحیه 
تیم پیش از نبرد این هفته با چلس��ی در لیگ قهرمانان 
مناسب نبود. بلان بعد از بازی گفت:” چهار بازیکن تیم 
ما در این بازی مصدوم ش��ده و به احتمال فراوان مقابل 
چلسی غایب هس��تند؛ چنین چیزی به س��ختی قابل 
قبول اس��ت و از نظر ذهنی تاثیر منف��ی روی ما خواهد 
داشت. ما واقعاً بدشانسی آوردیم.” چلسی و مورینیو به 
طور حتم بیشترین استفاده را از این شرایط پی اس جی 
خواهند برد. اگرچه زلاتان دوباره راه گلزنی را پیدا کرده 
و هیچکس بهتر از خود مورینی��و نمی داند که او قادر به 
انجام چه کارهایی در زمین بازی اس��ت،  اما به هرحال 
زلاتان سوپرمن نیست و نمی تواند به تنهایی صدرنشین 
لیگ برتر را مغلوب کند. اگرچه ش��رایط به گونه ای رقم 
خورده که مهاجم سوئدی در بازی س��ه شنبه تا حدی 

مجبور به انجام این کار خواهد بود. 

لویی فن خال شرایط راحتی را در منچستر سپری 
نمی کند. تیم او در رقابتهای لیگ برتر در مکان سوم 
ایستاده و پنج امتیاز با منچسترسیتی همشهری خود و 
12 امتیاز با چلسی صدرنشین فاصله دارد؛ ضمن اینکه 
یونایتد امشب مقابل پرتسون نورث اند شانس زیادی 
برای پیشروی دوباره در رقابتهای جام حذفی دراختیار 
دارد. با این حال از فن خال از چپ و راست با انتقادهای 

تند و تیزی روبه روست.
 پل اسکولز در ادامه انتقادهای هفتگی اش از طریق 
نش��ریه ایندیپندنت بازی یونایتد را زش��ت و مایوس 
کننده اعلام کرده است. اگرچه یونایتد هفته گذشته 
مقابل بارنلی هم پیروز شد. اوسین بولت هوادار افسانه 
ای یونایتد هم در مصاحبه ای با دیلی میل تاکتیک فن 
خال را مورد انتقاد قرارداده و گفته که سیس��تم مربی 
هلندی مناسب بازیکنانی که در اختیار دارد، نیست؛ 
برای اینکه ماتا و رونی شاید در خط میانی هم کارایی 
های لازم را داشته باش��ند، ولی ماتا قد خیلی کوتاهی 
دارد و رونی ه��م بیش از اندازه ب��رای خط میانی کند 
اس��ت؛ البته فن خال برای هیچ کدام از این اظهارات 

ذره ای هم ارزش قایل نیست، برای اینکه این انتقادها از 
طرف هواداران تیم بوده و از نگاه او هواداران می توانند 
هراندازه که بخواهن��د از تیم انتقاد کنند. فن خال روز 
جمعه در پاسخ به خبرنگارانی که از او می خواستند به 
اسکولز جوابی بدهد هم همین حرف ها را تکرار کرد. 
اگرچه او اعتراف کرده که هنوز با مشکلاتی برای پیدا 
کردن بهترین و مناسب ترین تاکتیک برای تیم روبه 
روست. این اعتراف بعد از تقریباً هشت ماه حضور روی 
نیمکت یونایتد خیلی جالب نیست. فن خال همچنان 
2-4-4 را بهترین سیس��تم بازی ممکن برای تیمش 
می داند. برای اینکه در این شرایط او از بهترین سیستم 
بازی بهره گرفته و می تواند از بازیکنانی که خصوصیات 
هجومی بیش��تری دارند، اس��تفاده کند؛ البته تقریباً 

هیچکس این استدلال فن خال را قبول ندارد.
 روی هاجس��ون، مربی تیم ملی انگلیس هم اخیراً 
از طریق نشریات به گوش فن خال رساند که از نظر او 
وین رونی یک مهاجم خالص است و باید در خط حمله 
تیمش بازی کند. در خط حمله ف��ن خال برای فصل 
آینده تغییر و تحولات زی��ادی را در ذهن دارد. طبق 

گزارش اس��تار، فن خال نس��بت به بازپس فرستادن 
فالکائو به موناکو تقریباً مصمم است. ژرژ مندس، مدیر 
برنامه های مهاجم کلمبیایی همچنان معتقد است که 
اگر سرالکس فرگوسن روی نیمکت یونایتد بود، شرایط 

برای فالکائو به طور حتم متفاوت بود. 
به جای او فن خ��ال می خواهد ادینس��ون کاوانی 
را که با پی اس جی به مش��کلاتی برخ��ورد کرده، به 
تیمش بیاورد. او برای متقاع��د کردن مهاجم اروگوئه 
ای برای بازگش��ت به منچس��تر قراردادی با دستمزد 
300 هزارپوندی در هفته آماده کرده که در این صورت 
او را با یک ق��رارداد 60 میلیون پوندی راهی لیگ برتر 
خواهد کرد؛ البته خاندان گلی��زر در ملاقات چند روز 
پیش خود با مرب��ی هلندی گفته بودن��د، اگر یونایتد 
بتواند در پایان این فصل س��همیه چمپیونزلیگ سال 
آینده را دریافت کند، حاضر به انجام این کار خواهند 
ش��د، درغیر این صورت حتی احتمال وداع فن خال با 
اولدترافورد بعد از گذش��ت یک سال و ورود آنچلوتی، 
س��یمئونه یا حتی گواردیولا روی نیمکت این تیم هم 

قابل تصور خواهد بود. 

پیاسجیهمچنانامتیازازدستمیدهد

زلاتان و گلهای کونگ فویی بی حاصل

فنخالتصمیمگرفت

»کاوانی« به جای» فالکائو« 
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قدس ورزشی

انتقاد پولادگر از عدم ورود باشگاه های ورزشی به تکواندو
س��ید محمد پولادگر،رئیس فدراس��یون تکواندو با اب��راز نارضایتی از 
استقبال کم باشگاه ها در لیگ تکواندو، گفت: این پرسش ماست که چرا با 
وجود افتخارات بی شمار تکواندوی ایران در عرصه های بین المللی، بخش 
خصوصی و دولتی و به ویژه باشگاه هایی که از طریق دولت حمایت می شوند 
در این رشته تیم داری نمی کنند ولی کسی جواب این پرسش را نمی دهد.

وی با بیان اینکه اس��تقلال و پرسپولیس باشگاه نیس��تند، تصریح کرد: به 
نظر من این ها تیم هستند، چون باشگاه عبارت است از مجموعه ای که در 
رشته های مختلف س��رمایه گذاری و با یک برنامه ریزی مناسب به ورزش 

قهرمانی کمک می کند.

سرمربی تنیس روی میز بانوان: 

بدون حضور در مسابقات ، پیشرفت نمی کنیم
سیما لیموچی،س��رمربی تیم ملی تنیس روی میز بانوان با ابراز تأسف 
از جای نگرفتن بانوان پینگ پنگ باز ایران در رنکینگ فدراس��یون جهانی 
تنیس روی میز، گفت: عدم حضور مستمر در رقابت های بین المللی سبب 
حضور نداشتن دختران پینگ پنگ باز ایرانی در رنکینگ جهانی شده است. 
او اضافه کرد: اگر می خواهیم در رشته پینگ پنگ پیشرفت داشته باشیم باید 
در رویدادهای بین المللی حضور پیدا کنیم. بدون حضور مستمر در رقابتهای 

بین المللی انتظار پیشرفت در این رشته محال است.

کواچ فردا به تهران می آید
اسلوبودان کواچ، سرمربی صربس��تانی تیم ملی والیبال ایران که بعد از 
بازی های آسیایی به کشورش رفته بود، سرانجام بامداد سه شنبه به تهران 
باز می گردد. هدف از سفر اسلوبودان کواچ به تهران مشاهده مرحله پلی آف 

و نیمه نهایی لیگ برتر والیبال است.
اگر چه پیش از این اعلام شده بود اسلوبودان کواچ تا برگزاری دور جدید 
اردوهای تیم ملی تا اواخر اس��فند ماه در ایران می ماند، اما فعلا مدت زمان 

اقامت او در تهران مشخص نیست.

13 اسفند زمان انتخابات فدراسیون ووشو 
در حال��ی ط��ی چن��د روز گذش��ته مس��ؤولان دفت��ر امور مش��ترك 
فدراسیون های ورزشی از برگزاری مجمع انتخاباتی برخی از فدراسیون ها 
طی چند روز آین��ده خبر داده بودند که س��رانجام دیروز زم��ان برگزاری 
انتخابات ریاس��ت فدراسیون ووشو اعلام ش��د. طبق تصمیمات مسؤولان 
وزارت ورزش و جوانان 13 اسفندماه زمان برگزاری مجمع انتخابات ریاست 

فدراسیون ووشو اعلام شد.

هروه توره: دوستانم از بسکتبال ایران خیلی تعریف می کردند
هروه توره، بازیکن 32 ساله س��احل عاجی و سهمیه خارجی تیم پمینا 
در مراسم معارفه اش با ابراز خرس��ندی از حضور در ایران گفت: با صحبتی 
که مدیر برنامه ها و دوس��تانی که قبلًا در ایران حضور داش��تن انجام دادم 
انگیزه هایم برای حضور در ایران بیشتر ش��د؛ آنها خیلی از بسکتبال ایران 
تعریف می کردند.وی درخصوص تیم پمینا نیز گفت: تیم پمینا تیم خیلی 
خوبی اس��ت و من امیدوارم بتوانم وظایفی که از من خواسته شده در این 

تیم پیاده کنم.

لایق: نفرات برتر جام تختی گزینه اصلی حضور در مسابقات 
قهرمانی آسیا هستند

رضا لایق،مربی تیم ملی کشتی آزاد گفت: نفرات برتر جام تختی گزینه 
اصلی برای اعزام به مس��ابقات قهرمانی آسیا هستند از طرفی نفراتی هم از 
این جام برای ش��رکت در جام جهانی انتخاب خواهند شد. نفرات دوم جام 
جهانی از جام تختی انتخاب خواهند شد. کشتی گیرانی که موفق به کسب 
نتیجه در این رقابت ها نشدند عملا شاید دیگر فرصتی پیدا نکنند چرا که 
قابل توجیه هم نیست مگر اینکه به دلیل آسیب دیدگی نتوانسته باشند، که 

کادر فنی تصمیم گیری خواهد کرد.

امضای تفاهمنامه فدراسیون تیراندازی ایران با روسیه
به نقل از سایت فدراسیون تیراندازی، در جریان سفر سیدمهدی هاشمی، 
رئیس فدراسیون تیراندازی به روس��یه، وی نشستی با همتای روسی خود 
ولادیمیر لیسین و الکس��اندر راتنر دبیر کل کنفدراسیون تیراندازی اروپا 
داشت.در این دیدار ضمن مطلع ش��دن از امکانات تیراندازی کشورمان و 
پیشرفت های فدراس��یون تیراندازی ایران در زمینه ایجاد زیرساخت ها و 
بسترهای مناسب برای پیشرفت ورزش تیراندازی تفاهم نامه ای به منظور 
همکاری موثر ورزشی بین ایران و  روسیه  جهت استفاده مطلوب از ظرفیت ها 

و توانایی های موجود منعقد  شد.
این توافق ش��امل برگزاری مس��ابقات دو یا چند جانب��ه، تبادل مربی، 
تشویق مربیان و ورزشکاران دو فدراسیون به شرکت در دوره های آموزشی 
در دو کشور است و همچنین در جهت توسعه فناوری های مربوط به ورزش 
تیراندازی و تأمین نیاز های طرفین به تجهیزات ورزش��ی که با همکاری و 
حمایت از یکدیگر در عرصه بین المللی باعث کمک به رشد ورزش تیراندازی 
می شود.لازم به ذکر اس��ت، ولادیمر لیس��ین علاوه بر ریاست فدراسیون 
تیراندازی روسیه، ریاس��ت کنفدراس��یون تیراندازی اروپا و نایب رئیسی 

فدراسیون جهانی را بر عهده دارد.

رئیس آکادمی ملی 
المپیک تا 2 ماه آینده 

معرفی می شود
کیومرث هاشمی از معرفی 
رئیس آکادمی ملی المپیک تا 

پایان فروردین خبر داد.
شاهرخ شهنازی هم اکنون 
همزمان با دبی��ر کلی کمیته 
ملی المپیک ریاست آکادمی را 
نیز برعهده دارد. بعد از انتخاب 
ش��هنازی به عن��وان دبیر کل 
قرار شد اعضای هیأت اجرایی 
رئیس جدید آکادمی را معرفی 
کنند.بع��د از رایزن��ی با چند 
گزینه و بررسی هایی که صورت 
گرفته کیومرث هاشمی رئیس 
کمیته ملی المپیک از معرفی 
رئیس آکادمی ت��ا یکی دو ماه 

آینده خبر داد.

قمری: دانشور به دلیل 
خستگی عملکرد خوبی 

نداشت
قمری،رئی��س  خس��رو 
فدراسیون دوچرخه سواری در 
مورد نتایج دوچرخه س��واری 
گفت: هم��ه کش��ورها در این 
رقابت ها برای کس��ب سهمیه 
آم��ده بودند و می ت��وان گفت 
سطح آن از بازی های آسیایی 

اینچوان کمتر نبود.
وی ادام��ه داد: م��ا ب��رای 
موفقیت در ای��ن رقابت ها بعد 
از بازی های آس��یایی س��ریعاً 
اردوهای خود را برگزار کردیم 
تا نتایج خوبی کس��ب ش��ود. 
حسین عسکری عملکرد بسیار 
خوبی با کسب دو طلا و کسب 
س��همیه المپیک داشت. ما از 
طریق این ورزشکار 240امتیاز 
کسب کردیم و یک سهمیه مان 
محرز ش��د.قمری در خصوص 
اینکه از عملکرد ملی پوش��ان 
راضی بودی��د یا خی��ر،  گفت: 
در بخش جاده ش��رایط خوبی 
داش��تیم و مدال هم کس��ب 
کردیم اما در پیست و در بخش 
سرعت از محمد دانشور انتظار 
بیشتری داش��تیم. او به دلیل 
خس��تگی ک��ه از رقابت های 
گذشته داشت نتوانست نمایش 

خوبی داشته باشد.

هدف عسگری برای 
المپیک ریو

حسین عس��گری،قهرمان 
مس��ابقات دوچرخه س��واری 
آس��یا  در خصوص مس��ابقات 
قهرمانی آسیا و کسب سهمیه 
المپیک گفت: این رقابت ها به 
دلیل اینکه همه آم��ده بودند 
تا س��همیه المپی��ک بگیرند 
سطح بالایی داشت. مسؤولان 
برگزاری مس��ابقه هم مس��یر 
رقابت را طوری قرار داده بودند 
که کشورهای شرق آسیا بیشتر 
سهمیه بگیرند اما خوشبختانه 

برای من هم این اتفاق افتاد.
حس��ین عس��کری که دو 
مدال ط��لا در قهرمانی  آس��یا 
کس��ب کرد و توانست سهمیه 
المپی��ک را ه��م بگی��رد در 
خصوص اینک��ه هدفش برای 
المپیک 2016 ریو چیس��ت، 
گفت:  م��ن در المپی��ک پکن 
بهترین نتیجه تاریخ دوچرخه 
س��واری ایران را با قرار گرفتن 
در بین 50 دوچرخه سوار برتر 
گرفتم اما پتانسیل ما در حال 
حاضر بالا رفته و می خواهم در 
المپیک 2016 ج��زو 10 نفر 

برتر دنیا قرار بگیرم.

ارزشمندترین بسکتبالیست آسیا با اعلام این خبر که از 
مهرام و پتروشیمی پیشنهاد دارد، گفت: با آمادگی کامل با 
تیم ملی راهی جام ملت ها می شوم و بعد از این رقابت ها از تیم 

ملی خداحافظی می کنم.

      عملکرد خیل�ی خوبی در لیگ چین داش�تید. 
وضعیت تیمتان چطور است؟

خب امسال عملکرد بسیار خوبی داشتیم و حالا در مرحله 
حذفی قرار داریم. ما خیلی خوب کار کردیم و به نیمه نهایی 
رس��یده ایم. حالا کارمان در این مرحله دش��وارتر است، اما 
ش��انس زیادی داریم که به فینال برسیم و حتی به قهرمانی 
فکر می کنیم. 70، 80 درصد شانس حضور در فینال داریم. 
عملکرد امسال ما همه را شوکه کرده اس��ت و حالا در کنار 
حضور در فینال به قهرمانی هم فکر می کنیم. خود مسؤولان 
باشگاه می گویند سال گذشته آخر شدیم و امسال می توانیم 

اول شویم.
      ب�ا اینک�ه در لی�گ چی�ن مش�غول هس�تید، 
صحبت های زیادی از حضورتان در لی�گ برتر ایران 

می شود. آیا پیشنهادهایی شده است؟
بله ! صحبت هایی انجام شده که گفته ام تا پایان لیگ چین 
به من فرصت بدهند تا تمرکزم روی این لیگ باش��د. بعد از 

پایان لیگ چین به طور جدی وارد مذاکره می شویم.
      کدام تیم ها پیشنهاد داده اند؟

مهرام و پتروشیمی.
      کدام تیم را انتخاب می کنید؟

طبیعتاً دوست دارم در شهر خودم بازی کنم. پارسال هم 
دوست داش��تم این اتفاق بیفتد، اما یکس��ری اتفاق ها افتاد 
که نشد. تماشاگران هم از دس��ت من ناراحت شدند. امسال 
هم مهرام به من پیش��نهاد داده اس��ت. آقای گنجی و آقای 
صمدزاده از دوستان خوب من هس��تند و من به آنها گفته ام 
ابتدا با پتروشیمی مذاکره می کنم و اگر به توافق نرسیدم با 

مهرام مذاکره خواهم کرد.
      تیم ملی ایران سال آینده جام ملت ها و انتخابی 
المپی�ک را پی�ش رو دارد. ای�ن مس�ابقات را چطور 

می بینید؟
من امسال سعی کرده ام به خوبی تمرین کنم و آماده باشم. 
سعی می کنم این آمادگی را نیز حفظ کنم تا با کمک بچه ها 
بتوانیم به قهرمانی آسیا برسیم و سهمیه المپیک کسب کنم. 

بعد از جام ملت ها نیز از تیم ملی خداحافظی می کنم.
      چرا؟

خب ما چند سال اس��ت، قهرمان آسیا می ش��ویم، اما تا 
کی قهرمان آسیا شویم؟ تا کی پیشرفت نداشته باشیم؟ من 
دوست دارم سال آینده با قهرمانی و کسب سهمیه المپیک از 

تیم ملی خداحافظی کنم.

      یک�ی از دغدغه ه�ای این روزهای بس�کتبال 
انتخابات است. زمان برای بسکتبال از دست می رود 
و وضعیت مربی تیم ملی نیز مش�خص نیست. آیا این 

موضوع نمی تواند به ضرر تیم ملی باشد؟
سیاستی است که دنبال شده و تا زمان برگزاری انتخابات 
نیز سرپرست در فدراسیون کار می کند. به هرحال مسؤولان 
باید توجه داشته باشند که سال مهمی پیش رو داریم و اکثر 
کشورها مربیان تیم ملی خود را انتخاب کرده اند و برنامه های 
ویژه ای دارند. همه کش��ورها لیگشان را زودتر تمام کرده اند 
تا تیم ملی فعال شود. امسال لیگ چین قانونی داشته که در 
کوارتر چهارم تنها یک بازیکن خارجی می تواند بازی کند، 
اما ما لیگ ملی برگزار کرده ایم و بعد از آن هم لیگ حرفه ای؛ 

بازیکنان را خسته  کرده ایم.

 عل�ی عبداحد: هفته آغازی��ن از دور رفت مس��ابقات 
بسکتبال لیگ حرفه ای باشگاه های کشور )فصل 94-93( از 

امروز بعدازظهر پیگیری می شود.
در لیگ حرفه ای تیمها مجاز هستند دو بازیکن خارجی 
را به خدمت بگیرند و یا اگر امکان جذب بازیکن غیرایرانی را 
نداش��تند، دو بازیکن ایرانی را به تیم اضافه نمایند، بنابراین 
پیش بینی می ش��ود س��طح کیفی و فنی تیمها و بازی ها به 
مراتب بالاتر و جذاب تر از دیدارهای نه چندان مطلوب لیگ 

ملی باشد.
در حالی که تیمه��ای حاضر در لیگ حرف��ه ای همان 9 
تیم لیگ ملی هستند و حریفان ش��ناخت نسبی از یکدیگر 
دارند، اما تیم هایی که بازیکن خارجی گرفته اند، آن آگاهی و 
شناخت قبلی کم رنگتر شده و در دیدارهای هفته اول تیمها 
مقابل یکدیگر محتاط  ت��ر خواهند بود و بازی های آس��انی 

نخواهند داشت.
امروز ساعت 16 در خانه بسکتبال مشهد تیم ثامن مشهد 

مقابل مهرام تهران )قهرمان لیگ ملی( قرار می گیرد.
باشگاه ثامن مشهد با در اختیار گرفتن دو بازیکن خارجی 
در پستهای پنج و یک، توانسته اس��ت قسمتی از ضعفهای 
تیمی خ��ود را برطرف نماید که این اق��دام مؤثر، مؤید تفکر 
جدی و آینده نگری، مدیرعامل باشگاه ثامن مشهد در ادامه 
راه  و حضور نماینده ای شایسته و مقتدر از خراسان رضوی در 

لیگ حرفه ای کشور است.
تیم مهرام تهران در حالی با ثامن مشهد رو به رو می شود 
که قرار اس��ت ثامنی ها از آس��مانخراش  لیتوانیای��ی با نام 
پاویلاس کوکیناس 210 س��انتیمتری پس��ت پنج و دیگر 
بازیکن غیرایرانی به نام عماد قحوش ارونی 188 سانتیمتری 

پست یک، خود رونمایی کنند.

پاویلاس کوکیناس بازیکنی اس��ت که با شرایط کشور ما 
آشناست، زیرا دو سال قبل در تیم صنایع پتروشیمی ماهشهر 

بازی کرده است.
وی همچنین سابقه بازی در لیگهای آلمان، ایتالیا و لتونی 

را در کارنامه خود دارد. 
عماد قحوش نیز در لیگ EBA اسپانیا بازی می کرده و نیز 

سابقه حضور در لیگ چک و چین را هم دارد.
سرعت بالا و بازی س��ازی از ویژگی های این کار در رأس 

اردنی است.

در بندر ام��ام تیم صنایع پتروش��یمی ماهش��هر میلان 
همشهری خود پتروش��یمی بندر امام است و پمینا اصفهان 

میزبان پالایش نفت آبادان است.
همچنین شهرداری گرگان در تهران با دانشگاه آزاد بازی 
خواهند کرد و تیم فولاد هفت الم��اس قزوین نیز با انتخاب 

قرعه استراحت دارد.
دیداره��ای دور رفت ب��ا برگزاری مس��ابقات در روزهای 
دوشنبه و پنجشنبه هر هفته تا تاریخ 25 اسفندماه به پایان 

می رسد و ادامه مسابقات در سال 94 پیگیری خواهد شد.

حامد حدادی: از تیم ملی خداحافظی می کنم

امروزآغازرقابتهایلیگحرفهایبسکتبالكشور

رونمایی از آسمانخراش لیتوانیایی ثامن مشهد مقابل مهرام

احد پازاج، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی درباره ترکیب نهایی تیم ملی کشتی فرنگی ایران برای حضور در رقابت های جام جهانی، گفت: نفرات اصلی ما 
همچون سوریان، عبدولی و نوروزی حاضر نشدند برای تیم ملی در رقابت های جام جهانی به میدان بروند و ما آنها را در اختیار نداریم، اما به جای آنها از جوانان 

استفاده می کنیم تا انشاءا... حضور در این رقابت ها تجربه خوبی برای آنها باشد.
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی درباره میزان شانس ایران برای کس��ب عنوان قهرمانی در این رقابت ها  گفت: مردم نباید از تیم ملی فرنگی توقع قهرمانی 
داشته باشند، چرا که 3 کشتی گیر اصلی تیم ملی در این رقابت ها حضور ندارند و ما مطمئنا کار بسیار سختی پیش رو داریم. البته با این وجود ناراحت نیستیم و 

کشتی گیران زحمات زیادی کشیدند تا بتوانیم به موفقیت برسیم. امیدوارم با حمایت تماشاگران بتوانیم عملکرد خوبی از خود نشان دهیم.
وی در پاسخ به این سؤال که آیا در قبال سوریان، نوروزی و عبدولی به جهت عدم حضور در رقابت های جام جهانی، تنبیهی صورت خواهد گرفت یا خیر؟ 
گفت: فعلا تمرکز ما بر روی تمرین و حضور موفق در این رقابت ها است. این که بخواهیم در خصوص آنها تصمیم گیری کنیم به پس از رقابت های جام جهانی 

باز می گردد.
پازاج درباره عدم حضور کشتی گیران اردوی تیم ملی نظیر محمد فقیری و هادی علیزاده در رقابت های جام تختی نیز، خاطر نشان کرد: متأسفانه خیلی از 
کشتی گیران ادعاهایی دارند، اما موقع عمل که می رسد جا خالی می کنند. فقیری چند وقت در اردوی تیم ملی حاضر بود و باید در جام تختی کشتی می گرفت. 
او حتی تا آخرین روز اردو نیز حضور داشت و از من اجازه گرفت که به مرخصی برود و مجددا به اردو برگردد، اما متأسفانه باز نگشت. هر چند که او از ناحیه دست 
نیز دچار آسیب دیدگی  بود و این موضوع را نیز به اطلاع کمیته  پزشکی رسانده بود، اما در این خصوص کمیته  پزشکی باید نظر بدهد. سرمربی تیم ملی کشتی 

فرنگی افزود: هادی علیزاده نیز از ناحیه کتف دچار آسیب دیدگی  بود، اما با این وجود باید در جام تختی به روی تشک می رفت!

پازاج:مردمانتظار
قهرمانیدرجام
جهانینداشته
باشند!


